



<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 09/06/2017 Subject: <u>Appointing New Board Member</u></p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2017/06/19 الموضوع: <u>تعيين عضو مجلس ادارة جديد</u></p>
<p>The Board of Directors of (Investment Bank) decided at its meeting on 14/06/2017: 1- Approve the resignation of Dr. Nabil Qadumi from the Board of Directors as of 13/06/2017. 2. Appointing Mr. Loay Khoury as an independent member of the Board as of 14/06/2017 until the end of the current cycle of the Board. The General Assembly shall approve this appointment at its next meeting.</p>	<p>قرر مجلس ادارة شركة (البنك الاستثماري) في اجتماعه بتاريخ 2017/06/14 مايلي: 1- الموافقة على قبول استقالة الدكتور/ نبيل القدومي من عضوية مجلس الادارة اعتبارا من تاريخ 2017/06/13 . 2- تعيين السيد/ لؤي خوري عضوا مستقلا في مجلس الادارة اعتباراً من تاريخ 2017/06/14 وحتى نهاية دورة المجلس الحالية ، على ان تقوم الهيئة العامة باقرار هذا التعيين في اجتماعها القادم.</p>
<p>Kindly accept our highly appreciation and respect Investbank CEO: Muntaser Dawwas</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...  البنك الاستثماري المدير العام : منتصر الدواس</p>

بورهصة عصمان
الهيئة الادارية والمالية
الدريوان

١٩ حزيران ٢٠١٧

الرقم التسلسلي ٢٥٥٥

رقم الملف ٤٤٤٤

الجهة المختصة: ادارة الادارة والتمويل